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Datum: 16 september 2024 
Aanwezig: Gemeente Zoetermeer, Consultant namens De Goede Woning, Vidomes en 
Stedelink. 
Lid van de bewonerscommissie Waterbuurt Laagbouw, voorzitter VBEL en BADE, 
voorzitter bewonerscommissie Waterbuurt Laagbouw, bestuurslid huurdersraad Vidomes, 
bewonerspanel Moerwater + Kruiswater, secretaris bewonerscommissie Waterbuurt 
laagbouw, bewoner Leiwater en de voorzitter waterbuurtvereniging. 
 
De gemeente en woningcorporaties vinden het belangrijk om de buurt te betrekken 
bij plannen en ontwikkelingen. Begin 2024 was de laatste bijeenkomst met deze 
groep bewoners. Er is toen gesproken over het gebiedsprogramma Meerzicht en de 
grote lijnen. Het gebiedsprogramma is verder uitgewerkt in een ontwikkelperspectief 
met de titel: Meer voor Meerzicht. De komende jaren gaat er veel gebeuren in de wijk. 
We doen meer. Meer voor Meerzicht. Tijd om bewoners weer mee te nemen in de 
volgende stappen.  
 
Opening 
Begin 2024 hebben we elkaar voor een tweede 
keer gesproken over de ontwikkelingen in het 
gebiedsprogramma Meerzicht. Er is toen 
toegezegd dat we na 6 maanden weer 
bijpraten.  
 
Tijdens de avond hebben we bewoners 
geïnformeerd over Meer voor Meerzicht 2035, 
het Ontwikkelperspectief . In dit plan zijn vier 
belangrijke thema’s voor de wijk uitgelicht die 
betrekking hebben op verschillende 
aandachtsgebieden. Deze avond stond in het 
teken van de Waterbuurt. 
 
We hebben de plannen voor de komende jaren 
gepresenteerd, maar ook laten zien wat we nu al in de wijk doen. Aan de bewoners is de 
vraag gesteld of zij zich kunnen vinden in wat wij hebben opgeschreven, of zij nog 
bepaalde zaken missen en wat het meest belangrijk voor hen is. 
 
Door middel van een interactieve sessie zijn bewoners aan de slag gegaan met de 
thema’s en hebben zij input geleverd voor het plan Meer voor Meerzicht. Hierop is door 
hen een toelichting gegeven. 
 
Thema’s en prioriteiten Meer voor Meerzicht 
Bewoners geven aan dat zij zich kunnen vinden in de thema’s en de plannen die zijn 
opgeschreven in het plan Meer voor Meerzicht. Zij geven graag prioriteit aan de volgende 
onderwerpen. 
 

• Veiligheid 
Verkeersveiligheid. Er wordt te hard gereden op het Bredewater. 
De snelheid in de hele Waterbuurt verlagen naar maximaal 30 km per uur. 
Borden voetpad. Fietsers en brommers op de voetpaden.  
Er moet een herstart komen van het verkeersoverleg, dit is jaren geleden opgeheven.  
Slechte bestrating, ongelijke stoeptegels. 



Bewoners ervaren een onveilig sociaal gevoel 
buiten op straat.  
Bewoners willen iets doen, maar mensen 
voelen zich niet veilig omdat niet bekend is 
welke bewoners er in de flat wonen. Vidomes 
doet hier niets mee en verwijst naar de 
gemeente.  
Dijkwater en Moerwater hebben veel 
convenant woningen (woningen die door de 
gemeente worden toegewezen). Daarnaast is 
er overlast door drank- en drugsgebruik in het 
naastgelegen park.  
Veel overlast bij het speeltuintje bij de 
hoogbouw. Jongeren maken misbruik van de 
beweegroute. Wanneer handhaving aankomt, 
doen ze alsof ze aan het sporten zijn.  

 
• Verduurzaming 

Verduurzamen van  woningen. Woningcorporaties zijn hier druk mee bezig en maken 
hiervoor plannen. VvE’s spelen een belangrijke rol.  
 

• Schoon en heel 
Met de laatste renovatie is een speeltuintje weggehaald en nu is het een opstalplaats voor 
vuil. Dit geldt voor meerdere plekken in de buurt.  
Overlast door voeren van duiven.  
Rattenoverlast. 
 

• Jongeren 
De Waterbuurt is een buurt met relatief weinig kinderen, om nu alle speelplaatsen weg te 
halen is niet passend omdat er veel kleinkinderen op bezoek komen. De aanleg van een 
klein speelelement zou fijn zijn.   
 

• Openbare ruimte 
Heermoes bij het Zwanenwater en tussen andere achterpaden. 
Stimuleren van activiteiten buiten. Doe wat met de beweegroute bijv. Maar zorgen dat er 
geen overlast is. Route bij benzinestation vanuit het winkelcentrum duidelijk maken. 
Invulling van de lege ruimte onder Meerzicht station. Openbaar terrein is geen terrein 
voor basisscholen. Doordeweeks wordt een deel van het openbaargebied gebruikt door 
de school omdat kinderen daar voetballen en in het weekend spelen er kinderen omdat 
de school dan gebruikt wordt door een kerk.  
 
Beiden geven overlast. 
Veiligheid openbare ruimte vooral bij.de parkeerplaatsen. Fiets/voetgangerstunnel onder 
Afrikastraat te zijner tijd toevoegen (ter hoogte van het Entree gebouw). 
Busverbinding Meerzichtlaan/Bredewater. 
 

• Samen wonen, samen leven 
Voorzieningen voor ouderen in woningen. 
Woningen toewijzen aan jongeren. 
Verbeteren flats Dijkwater en Moerwater. 
Een leuker ontmoetingscentrum (in plaats van Inzet) op een centrale locatie in Meerzicht. 
En een ruimte voor activiteiten theater/film.  
Stimuleren buitenactiviteiten. 



 
• Overig 

Winkelcentrum! In de toekomst een Blokker/Action. 
 

• Top prioriteit 
Drugsoverlast in relatie tot hoogbouw flats van Vidomes en hangplekken bij de school.  
 
Communicatie: Meer zichtbaar, maar hoe? 
We informeren bewoners nu door de inzet van verschillende communicatie uitingen zoals 
de wijkwebsite, digitale nieuwsbrief, via brieven en flyers en bijeenkomsten zoals deze. De 
vraag aan de bewoners over communicatie is hoe we nog beter mensen kunnen bereiken.  
 
Bewoners geven aan dat de taal de grootste barrière is om met andere bewoners in 
contact te komen. Ook geven zij aan dat mensen erg op zichzelf zijn. 
 
Eten is een middel om verbinding te maken. Zo zijn er meerdere initiatieven geweest in 
de flats waarbij eten centraal stond. Dat werkt goed. 
 
Vervolg 
We hebben een globale planning voor de korte en lange termijn gepresenteerd. 2024 
staat in het teken van besluitvorming en doorgang lopende projecten. 
In 2025 starten we met het maken van jaarplannen. De projecten en activiteiten met 
bijbehorende acties worden hierin opgenomen.  
 
Alle aanwezigen worden bedankt voor hun inzet en positieve bijdrage.   
De aanwezigen en genodigden ontvangen het participatieverslag samen met de 
presentatie die tijdens de bijeenkomst is gedeeld. 
 




